
ACTA	ASSEMBLEA	GENERAL	ORDINÀRIA	
	
Inici	de	l’assemblea	a	les	21:15	h,	en	segona	convocatòria,	amb	els	següents	
socis	 assistents:	 Pollença,	 Campos,	 Llucmajor,	 l’Esportiva,	 la	 Rápida,	
Binissalem,	 Porreres,	 Pla	 de	 Mallorca,	 Santanyí,	 CC	 Inquense,	 Lloseta	 i	
Manacor.	Absents:	La	Vileta,	es	Pil·larí,	la	Palmesana	i	Artà.	
	
L’assemblea	té	el	següent	ordre	del	dia:	
	

ORDRE	DEL	DIA	
	

1.-	Lectura	i	aprovació	de	l’acta	de	la	sessió	anterior.		
2.-	Estat	de	comptes	*.	
3.-	Aprovació	del	pressupost	2016	*.	
4.-	Sol·licitud	d’alta	del	club	Derby	Mallorca.		
5.-	Presentació	de	la	Normativa	Específica	per	la	temporada	2016.	
6.-	Proposta	de	compra	d’un	camió	*.	
7.-	Precs	i	preguntes.	
	
S’inicia	l’assemblea	llegint	l’acta	de	la	sessió	anterior.	Llucmajor	proposa	
que	no	es	llegeixi	(ja	que	es	va	rebre	via	e-mail)	i	que	si	algú	té	qualque	
cosa	a	dir	al	respecte,	que	la	digui.	Es	vota	l’acta	i	s’aprova	per	unanimitat.	
	
A	 continuació,	 el	 tresorer	 del	 l’agrupació,	 José	 Mahindo,	 procedeix	 a	
explicar	 els	 comptes	 del	 club.	 Inca,	 La	 Rápida	 i	 Llucmajor	 li	 donen	
l’enhorabona	per	 la	documentació	 lliurada;	així	 com	 la	 resta	de	 la	 Junta	
directiva.	 José	Mahindo	explica	que	es	tancarà	l’any	amb	105.133,30€	al	
compte	 corrent.	 Exposa	 que	 la	 documentació	 està	 distribuïda	 en	 les	
pertinents	partides	pressupostades	i	que	si	algun	club	té	alguna	pregunta	
o	interès	en	consultar	alguna	factura	basta	que	ho	demani.	Es	procedeix	a	
votar	els	comptes	i	aquests	són	aprovats	per	unanimitat.	
	
Tot	 seguit,	 José	 Mahindo	 presenta	 la	 seva	 dimissió	 irrevocable	 com	 a	
tresorer	i	com	a	membre	de	la	Junta.	
	
En	 referència	 al	punt	3,	 Julià	Ginard	explica	 el	pressupost	2016.	Aquest	
pressupost	 ja	 no	 és	 tan	 orientatiu	 com	 el	 del	 2015	 ja	 que	 es	 tenen	 les	
dades	 del	 2015	per	 realitzar	 un	 pressupost	més	 ajustat.	 Es	 procedeix	 a	
votar	el	pressupost	i	és	aprovat	per	unanimitat.	
	
En	referència	al	punt	4,	la	Junta	Directiva	exposa	l’interès	del	club	Derby	
Mallorca	 en	 formar	 part	 del	 Club	 Grup	Mca.	 Pla	 de	Mallorca	 demana	 a	
veure	si	el	Derby	participarà	a	les	classificacions.	Pep	Sánchez	diu	que	el	
club	Derby	 es	 va	 comprometre	 a	 anar	 a	 engabiar	 al	 club	 seu	per	 evitar	



malentesos	 i	 rumors.	 Porreres	 diu	 que	 s’ha	 d’anar	 en	 compte	 amb	
l’entrada	 ja	 que	 al	 ser	 un	 club	 “peculiar”	 no	 hauria	 d’intentar	 fer	 una	
amollada	amb	els	coloms	del	derby	utilitzant	la	infraestructura	del	Grup	
Mallorca.	Es	procedeix	a	votar	si	s’accepta	o	no.	Vots	a	favor	de	l’entrada:	
10;	vots	en	contra:	1;	abstencions:	1.	Queda	aprovada	 l’entrada	del	Club	
Derby	Mallorca.	
	
Pep	 Sánchez	 i	 Pedro	 Blanco,	 membres	 del	 Comitè	 Esportiu	 de	 la	 FBC,	
exposen	que	en	cap	article	han	vist	que	sigui	obligatori	haver	d’esperar	
60’	 entre	 una	 amollada	 Regional/Nacional	 i	 una	 altra	 amollada.	 Per	
aquest	motiu,	s’afegeix	que	“el	temps	d’espera	es	pot	reduir	o	augmentar	
segons	fixi	la	Comissió	d’amollada	del	Grup	Mallorca.	
	
En	referència	al	punt	5,	 	 l’Esportiva	proposa	que	els	 colomins	del	2015,	
viatjats	en	alguna	de	les	tres	amollades	des	d’Eivissa	fetes	al	novembre	i	
desembre	del	 2015	puguin	 ser	 amollats	 en	 la	Bandada	de	Viatjats	 a	 les	
Eivisses.	Queda	aprovat	per	unanimitat.		
	
S’eliminen	 les	 quatre	 darreres	 línies	 del	 punt	 5,	 referent	 al	 cost	 de	 les	
amollades;	i	es	fixa	dia	30	de	setembre	com	a	data	màxima	per	a	efectuar	
el	pagament	al	Club	Grup	Mallorca.	
	
Llucmajor	proposa	que	s’augmentin	els	premis	en	metàl·lic	a	 l’amollada	
de	Marbella	i	Ayamonte;	distingint-les	de	les	amollades	de	Fons.	Queden	
aprovats	els	següents	premis:	1r:	150€,	2n:	100€,	3r:	75€,	4rt:	75€,	5è:	
40€.	
	
En	referència	al	punt	5,	s’afegeix	que	en	el	cas	que	un	club	sol·liciti	fer	un	
especial	 fora	 d’una	 amollada	 del	 Grup	 Mallorca,	 serà	 estudiat	 per	
l’assemblea.	
	
Es	presenta	el	pla	de	vol	del	2016,	on	la	Junta	Directiva	ha	fet	una	petita	
modificació	 posant	 dues	 amollades	 des	 de	 Formentera	 als	 concursos	
Regional	 i	 nacional	 de	 colomins.	 L’argument	 és	 que	 des	 de	 Formentera	
potser	 els	 colomins	 tinguin	 menys	 atacs	 de	 falcó	 i	 més	 facilitat	 per	
embarcar.	 Es	 procedeix	 a	 votar	 aquest	 canvi:	 Vots	 a	 favor:	 10;	 vots	 en	
contra:	1,	abstenció:	1.	Queda	aprovat	el	pla	del	vol	2016	al	complet.	
	
Referint-se	a	les	amollades	de	colomins,	Porreres	exposa	que	potser	seria	
interessant	 plantejar-se	 pel	 2017	 realitzar	 el	 Nacional	 Joves	 des	 de	 la	
península	la	primera	setmana	de	Gener.	D’aquesta	manera	s’aconseguiria	
allargar	la	temporada	(començant-la	abans)	i	potenciar	la	participació	al	
Campionat	Nacional	de	colomins,	enllaçant	 l’Eivissa	 i	 les	Formenteres	al	
novembre/desembre,	i	la	Vila	Joiosa	al	Gener.		



	
Passant	al	punt	6,	 la	 Junta	Directiva	exposa	 la	necessitat	de	comprar	un	
camió	 a	 causa	 que	 els	 actuals	 tenen	 17	 anys	 i	 que	 amb	 la	 quantitat	 de	
coloms	 de	 què	 disposa	 l’agrupació	 es	 fa	 necessària	 prendre	 qualque	
mesura.	 Porreres	 demana	més	 informació	 al	 respecte	 ja	 que	 considera	
interesant	 la	 proposta.	 Tomeu	 Prohens	 diu	 que	 es	 sol·licitaran	
pressuposts	i	que	en	breu	hi	haurà	notícies.	
	
En	l’apartat	de	precs	i	preguntes,	Pedro	Blanco	exposa	que	s’ha	posat	en	
contacte	amb	una	empresa	de	cartró	i	que	en	el	cas	de	comanar-ne	1.000	
el	preu	és	de	0,46€/unitat;	i	que,	en	el	cas	que	siguin	3.000,	el	preu	és	de	
0,41€.	S’acorda	que	el	Grup	Mallorca	comprarà	3.000	cartrons,	 i	que	els	
vendrà	als	clubs	segons	les	seves	necessitats.	
	
Sense	d’altre	tema	a	tractar,	es	tanca	la	sessió	a	les	23:30	h.	
	
	
Campos,	9	de	gener	de	2016.	
	
	
	
	
	
	
	
El	secretari	 	 	 	 	 	 Vist-i-plau	del	president	


